
Jednání osadního výboru Radešov 

( ze dne 17.3.2008) 

Přítomni: M. Pohlová, M. Seidlová, J. Krtička 
 

Projednávané body:  
 
1. Stanovisko k žádosti p.Jiráska - úprava polní cesty v místě bývalého úvozu. 
S úpravou této cesty souhlasíme s těmito připomínkami: 
- p.Jirásek věnuje část svého pozemku, aby byl usnadněn výjezd směrem kJirmanovým 
- financování materiálu a prací, které má provádět město nebudou financovány zrozpočtu Radešova 
Na závěr pouze konstatování - budeme muset hledat jiné místo na stavění Májky L L 
 
2. Na řádění vandalů doplatila lavička u křížku. Někdo na ní zkoušel svoji sílu a vytrhl ji ze země. 

Podobně dopadlo zrcadlo na Zákopanici. Věříme, že jeho „vysklení" je zásluha větru. 
Prosíme zda je možné zjednat nápravu. 
 
3. Z rozpočtu je patrné, že součástí rekonstrukce veřejného osvětlení k Radešovu je veřejný rozhlas.  
Můžete nám, prosím, osvětlit co se tím myslí? 
 
4. Na závěr Vás žádáme, aby v rámci dokončení výstavby obchvatu města, byl vyřešen odtok vody  
v zatáčce u mostu a rozlévání bahnité vody z cesty od Havlatky.  
 
Současně s tím připomínáme, že stále není vyřešeno zabezpečení potoka kvalitním zábradlím nebo 
svodidly.  

Zapsal Jan Krtička 

 


